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JUDICIAL APPOINTMENT 

OTTAWA, Ontario, June 1, 2023 – The Honourable David Lametti, Minister of Justice and 

Attorney General of Canada, today announced the following appointment:  

John C. Cotter, Partner at Osler, Hoskin & Harcourt LLP in Toronto, is appointed an associate 

judge of the Federal Court. Mr. Cotter replaces Associate Judge Martha Milczynski who elected 

supernumerary status as of April 30, 2023.  
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NOMINATION À LA MAGISTRATURE 

Ottawa (Ontario), le 1er juin 2023 – L’honorable David Lametti, ministre de la Justice et 

procureur général du Canada, a annoncé aujourd’hui la nomination suivante : 

 

John C. Cotter, associé chez Osler, Hoskin & Harcourt S.E.N.C.R.L./s.r.l., à Toronto, est 

nommé juge adjoint de la Cour fédérale. M. Cotter remplace Martha Milczynski, qui a choisi de 

devenir juge adjointe surnuméraire à compter du 30 avril 2023. 

 

 

Communiqué de presse du Ministère de la Justice (Canada) 
 

https://www.canada.ca/en/department-justice/news/2023/05/minister-of-justice-and-attorney-general-of-canada-announces-a-judicial-appointment-to-the-federal-court0.html
https://www.canada.ca/fr/ministere-justice/nouvelles/2023/05/le-ministre-de-la-justice-et-procureur-general-du-canada-annonce-une-nomination-a-la-cour-federale.html
https://www.canada.ca/fr/ministere-justice/nouvelles/2023/05/le-ministre-de-la-justice-et-procureur-general-du-canada-annonce-une-nomination-a-la-cour-federale.html

